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  З Eвангелля св. Яна
  У апошні вялікі дзень свята Езус стаў і, заклікаючы, сказаў: “Хто прагне, няхай прыйдзе
да Мяне і п’е. Хто верыць ў Мяне, у таго, як сказана ў Пісанні, з улоння пацякуць рэкі
вады жывой”. Гэта сказаў Ён пра Духа, якога павінны былі прыняць тыя, хто паверыў у
Яго: бо яшчэ не было Духа Святога, таму што Езус яшчэ не ўславіўся. †  Ян 7, 37–39    
 

  Запаліць агонь любові 
   Хрыстос спаслаў Святога Духа, каб Божая любоў была разліта ў чалавечых сэрцах.
Суцяшыцель быў пасланы да кожнага з нас, хоць, можа, не заўсёды адчуваем, што
таксама атрымалі гэты дар. Ён удзяляе шчодрыя дары, дзякуючы якім у вызнаванні той
жа веры яднае людзей і народы, рассеяныя па ўсім свеце. Хто адкрываецца на
ўздзеянне ласкі, становіцца па старане Бога, для якога няма нічога немагчымага.
    Святы Дух не прагне праследавання, не абвяшчае тэрор. Дзейнічае там, дзе няма
гвалту. Перамагае праз праўду любові. Ён прагне, каб людзі пазбавіліся страхаў, каб
сталелі ў чалавечнасці, якая мае моц аднаўляць зямлю. Таму просім Суцяшыцеля, каб
пасяліўся ў сэрцах вернікаў і запаліў у іх агонь сваёй любові! 
           ● Якую ролю ў маім жыцці адыгрывае Святы Дух?● Які з пладоў Святога Духа я найбольш хацеў бы ў сабе развіваць?  
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